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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 11/2023 z  jednání VV dne 18. září 2023 

 

Místo jednání: zasedací místnost, Národní ragbyový stadion Markéta 

Účastníci:   Výkonný výbor: Hana Schlangerová (HS), Dušan Palcr (DP), Marek Fořt (MF), 

Roman Šuster (RŠ), Roman Rygl (RR) a Jiří Klement (JK) 

Hosté:  Kateřina Frýdlová (KF), Pavel Myšák (PM) a Jiří Boháček (JB) 

Omluveni: Tomáš Pešír (TP) 

 

Projednávané body: 

1. Rozpočet na rok 2023 

PM představil doplněnou verzi rozpočtu ČSRU na rok 2023. Ta nově počítá s přebytkem cca 800 

tis. Kč.  

Usnesení: VV bere na vědomí.  

2. Hodnotící zpráva XV senioři 

V rámci pozvánky na schůzi VV byla účastníkům rozeslána hodnotící zpráva o činnosti seniorského 

národního týmu v ragby XV, kterou vypracovali Miroslav Němeček, hlavní trenér, a Michal 

Ouředník, vedoucí týmu.  

Usnesení: VV vzal zprávu na vědomí a svolil k uveřejnění jejího souhrnu na webových stránkách 

ČSRU. 
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3. Soustředění U20 a U23 

RŠ informoval VV o zrušení zářijových soustředění národních týmů mužů do 20 a 23 let z důvodu 

nedostatku hráčů. Ten byl způsoben jejich neuvolněním ze strany klubů v důsledku souběhu termínu 

soustředění s náhradními termíny soutěže Pohár ragby XV. RŠ oznámil záměr apelovat na 

uvolňování hráčů z klubů na plánované konferenci sportovních ředitelů, která proběhne 27. září 

2023. 

Usnesení: VV bere na vědomí a se záměrem RŠ souhlasí. 

4. Odstoupení členů RT U14 a U16 

PM informoval o odstoupení Miroslava Brožka z pozice vedoucího národního týmu U14 a Pavla 

Novotného z pozice vedoucího národního týmu U16. Oba svou rezignaci zdůvodnili vysokým 

pracovním vytížením. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

5. Žádosti o schválení přestupů a hostování mimo přestupní období 

JB představil následující žádosti o mimořádné schválení přestupu / hostování na základě hl. I, čl. 2 

a hl. VIII, čl. 37 Přestupního řádu ČSRU: 

a. Tomislav Kopřiva (č. reg. 112264) – žádost o hostování z RC Olomouc do RC JIMI Vyškov. 

Zdůvodnění: žádost o hostování nebyla vyřízena v termínu z důvodu zranění hráče. 

b. Lukáš Bastl (č. reg. 112002) – žádost o hostování z RC Dragon Brno do RC Olomouc. 

Zdůvodnění: jedná se o vojáka z povolání, který bydlí v Olomouci a slouží v Prostějově. 

c. Jozef Hodás (č. reg. 114480) – žádost o přestup z RC Havířov do RC Olomouc.  

Zdůvodnění: slovenský hráč, který byl v ČR naposled registrován v klubu RC Havířov a 

k utkání nastoupil před více než 2 roky. Jedná se tak o návrat ke hře po delší době. 

d. David Stehlík (č. reg. 107158) – žádost o přestup z RC Zlín do RC Mountfield Říčany. 

Zdůvodnění: hráč kategorie U12, žádost podána z důvodu stěhování. 
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e. Daniel Stehlík (č. reg. 107157) – žádost o přestup z RC Zlín do RC Mountfield Říčany. 

Zdůvodnění: hráč kategorie U14, žádost podána z důvodu stěhování. 

f. Dominik Stehlík (č. reg. 107156) – žádost o přestup z RC Zlín do RC Mountfield Říčany. 

Zdůvodnění: hráč kategorie U18, žádost podána z důvodu stěhování. 

Usnesení: VV souhlasí s mimořádnými přestupy v případech „c“, „d“, „e“ a „f“. V případě žádostí 

popsaných v bodech „a“ a „b“ VV žádosti nevyhovuje. Zdůvodnění, proč nebyly žádosti podány 

v řádném přestupním období, neshledal VV jako dostatečné.  

6. Zájem o účast slovenského společenství v soutěžích mládeže 

JB tlumočil VV dotaz ze strany slovenského klubu RUC Piešťany, který má zájem o nasazení 

společenství složených ze slovenských hráčů v mládežnických soutěžích ČSRU. Piešťanský klub 

by rád věděl, za jakých podmínek by to bylo možné. 

Usnesení: VV pověřuje RŠ projednáním podmínek s Tomášem Kohoutem, předsedou Komise 

mládeže. V případě přetrvávajícího zájmu ze strany slovenského týmu bude potom VV požadovat 

bližší informace o týmu, např. kolik hráčů z kolika týmů by se účastnilo. 

7. Zpráva o rozvoji ragbyových klubů v Česku 

JB přednesl VV shrnutí z jím vypracované zprávy, která rozebírá překážky v rozvoji českých klubů 

a nastiňuje možné další kroky ze strany ČSRU. Závěry zprávy by měly být zohledněny i 

v probíhající práci na novém strategickém plánu ČSRU. 

Usnesení: VV bere zprávu na vědomí a souhlasí s jejím rozesláním na kluby a s uveřejněním jejího 

souhrnu na webových stránkách ČSRU. 

8. Termín Valné hromady ČSRU 

PM navrhl termín konání Valné hromady (VH) o víkendu 2. prosince. 

Usnesení: VV návrh schvaluje a pověřuje PM přípravou VH. 
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9. Návrh navýšení poplatků odváděných kluby na ČSRU 

PM přednesl návrh navýšení licenčních poplatků, administrativně pořádkových pokut, poplatků za 

odvolání k Dozorčí radě a zavedení poplatků za účast v soutěžích. Motivací k navýšení objemu 

příjmů od klubů jsou rostoucí náklady, zpřísňující se požadavky od NSA na vykazování členů a 

snaha zajistit prostředky do dlouhodobě napjatého rozpočtu ČSRU. 

Usnesení: VV souhlasí se záměrem, pověřuje však PM a RŠ vypracováním plánu postupného 

navýšení v horizontu několika let tak, aby zvýšené náklady pro kluby nebyly skokové a likvidační.  

10. Výroční ceny 2023 

KF požádala VV o schválení termínu, rozpočtu a pravidel pro uspořádání předání výročních cen 

českého ragby za rok 2023. 

Usnesení: VV schvaluje uspořádání akce začátkem roku 2024 s obdobným rozpočtem jako v roce 

2023. VV dále pověřuje PM a KF kodifikací pravidel souvisejících s udílením cen, tj. vytvořením 

směrnice do konce října 2023. VV rovněž bere na vědomí nominaci Miloslava Hradce stávajícími 

členy Sině slávy a vyzývá je, aby do konce října VV dodali kompletní seznam nominovaných. 

11. Valná hromada Rugby Europe 

PM informoval VV o konání Valné hromady organizace Rugby Europe (VH RE), která proběhne o 

víkendu 24.-25. listopadu 2023 v Paříži.  

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM nominací dvou delegátů, kteří budou ČSRU na VH RE 

zastupovat. 

12. Žádost o přijetí spolku Moravia Rugby do ČSRU 

HS předložila žádost spolku Moravia Rugby, z.s. o přidělení statutu přidruženého člena ČSRU. 

Usnesení: VV žádost na základě splnění podmínek schvaluje. 
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Zapsal dne 18. 9. 2023 Jiří Boháček  


